
Interpelácia č. 6/2018   
 

 

1. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 16.2.2018  

 

 

Tomko: 

Interpelácia je na spomínanú reštauráciu Berehovo. Keďže sme súdny spor prehrali, pýtam sa 

mesta aký má zámer s touto reštauráciou? 

 

PhDr. Čižmár: 

Súdny spor, ako taký nemá súvis s ponúknutím do súťaže. My sme už raz tento priestor 

ponúkli do súťaže, nebolo to úspešné. Opätovne, keď bude ponúknutý prejde to aj rokovaním 

komisie výstavby, resp. budú o tom informovaní aj poslanci. Boli urobené niektoré dôležité 

úpravy aj vo vnútri v priestore, takisto sa ešte plánuje s nejakými, ktoré súviseli vlastne s opäť 

užívateľným, alebo so spôsobilým stavom na užívanie. Takže, určite máme záujem, aby tento 

priestor bol obsadený.  

 

Tomko: 

Máme zámer opäť reštauráciu, alebo niečo iné? 

 

PhDr. Čižmár: 

Tá disproporcia toho priestoru je stavaná tak, aby tam bolo niečo, čo sa dá využiť napríklad aj 

ako forma reštauračnej služby, napríklad. Bude to súťaž, závisí samozrejme od záujmu a od 

zámeru toho, kto bude mať záujem si prenajať tento priestor s metrážou. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


